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P A S P O O R T E N

paspoorten

Naam 
 
 
Functie 
  
Bedrijf 

Waarom heb je voor 
zorgverzekeraars gekozen? 
 
 
 
 
 
 
 
September tot en met november 
zijn piekmaanden vanwege de 
jaarlijkse premievaststelling. Hoe 
heb je de afgelopen periode 
ervaren? 
 
 
 
Heeft jouw opleiding tot actuaris 
je voldoende voorbereid voor je 
huidige functie in de zorg? 
 
 
 
 
 
Welke tips heb je voor vakgenoten 
die een carrière in de zorgsector 
overwegen?

Drs. A.(Albert) S. ten Have 
AAG CERA 
 
Actuarieel Functiehouder  
 
Achmea 

Eigenlijk moet ik deze vraag beantwoorden:  Waarom heb ik voor het 
actuariaat gekozen? Vanuit mijn studie Econometrie ben ik bij een zorg-
verzekeraar begonnen om de financiële risico’s in kaart te brengen. Ik heb 
het geluk gehad dat ik in de gelegenheid ben gesteld ook de zorginkoop-
kant te leren kennen door te onderhandelen met zorgaanbieders. Want in 
feite is dat de kern van een zorgverzekeraar. Het actuariaat ben ik later 
gaan doen om me te verbreden in de kwantitatieve risico’s zoals markt-, 
tegenpartij- en operationeel risico. 
 
Inmiddels heb ik ervaring opgedaan bij de premieprocessen van Menzis, VGZ 
en Achmea en het blijft elk jaar weer een fantastische periode. Vrienden van 
mij vragen altijd, zo moeilijk is dat toch niet: als DSW zijn premie bekend 
heeft gemaakt dan ga je daar een paar euro onder of boven zitten? Maar 
naast een heimelijke bewondering voor het DSW-proces is het mooi om in 
een korte hectische periode alle belangen en risico’s af te wegen voor de 
beste premie. 
  
Nee, zoals eerder aangeven werkte het bij mij andersom. Met zorgkennis op 
zak ben ik de actuariële opleiding gaan doen. Zelf geef ik nu de praktijk-
casus voor Zorg in de EMAS en dan merk ik elk jaar dat er te weinig aandacht 
is voor zorgverzekeringen in de actuariële opleiding. Sterker nog, deze 
praktijkcasus is vaak de enige kennismaking met zorgverzekeringen voor de 
studenten. Dat is te weinig als je kijkt naar de positie die zorgverzekeringen 
innemen in de markt. 
 
Niet aarzelen en gewoon doen. De zorgsector is een maatschappelijk 
relevante sector, on top of mind in de politiek en de media. Er zijn relatief 
weinig actuarissen in de zorgsector werkzaam, er is zeker behoefte aan 
meer collega’s! 
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Waarom heb je voor 
zorgverzekeraars gekozen? 
 
 
 
 
 
 
 
September tot en met november 
zijn piekmaanden vanwege de 
jaarlijkse premievaststelling. Hoe 
heb je de afgelopen periode 
ervaren? 
 
 
 
Heeft jouw opleiding tot actuaris 
je voldoende voorbereid voor je 
huidige functie in de zorg? 
 
Welke tips heb je voor vakgenoten 
die een carrière in de zorgsector 
overwegen?

G. (Geert) M.P. Roekaerts 
 
Financieel strateeg  
 
a.s.r.

In mijn geval heeft een recruiter voor mij gekozen. Daarvoor had ik eigenlijk 
nog niet overwogen om voor een zorgverzekeraar te werken. Ik heb me toen 
ingelezen op wat zorgverzekeren allemaal inhoudt: ons unieke zorgstelsel, 
risicoverevening, zorginkoopbeleid, medisch-ethische kwesties, zorg-
seizoenen, betaalbaarheid van de zorg, eigen risico, solidariteit, etc. Toen 
kwam ik tot de conclusie dat het eigenlijk allemaal best wel interessant is. 
Mijn inhoudelijke enthousiasme kwam goed over en nu werk ik er alweer 
negen jaar.  
 
Ja, druk! Elk zorgseizoen is weer uniek. Dit jaar stond het zorgseizoen in het 
teken van ‘constrained regression (CR)’. Een nieuwe econometrische 
techniek die vanaf 2024 zal worden toegepast in de risicoverevening. Het 
betreft een grote wijziging en het is altijd maar afwachten hoe de markt er 
uiteindelijk mee omgaat. Als strateeg is het dan mijn werk om een 
inschatting te maken van wat de concurrentie zal gaan doen. En zoals het 
wel vaker met inschattingen gaat, de werkelijkheid is altijd net anders.  
 
Ik heb mijn opleiding gedaan tijdens mijn functie bij a.s.r. Ik heb dit als een 
verrijking ervaren, die mij helpt mijn werk beter te doen. 
 
 
Als je gefascineerd bent door de zorgsector. Niet wachten, gewoon doen!  
Er is geen opleiding tot zorgactuaris, iedereen is een zij-instromer. 
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Waarom heb je voor 
zorgverzekeraars gekozen? 
 
 
 
 
 
 
September tot en met november 
zijn piekmaanden vanwege de 
jaarlijkse premievaststelling. Hoe 
heb je de afgelopen periode 
ervaren? 
 
Heeft jouw opleiding tot actuaris 
je voldoende voorbereid voor je 
huidige functie in de zorg? 
 
Welke tips heb je voor vakgenoten 
die een carrière in de zorgsector 
overwegen?

Drs. N.(Naud) A.A. 
Marquinie AAG 
 
Actuarieel 
Functiehouder  
 
DSW

DSW was mijn eerste werkgever na mijn studie wiskunde. Ik heb me destijds 
bezig gehouden met het datawarehouse. De ambitie om verder te leren en 
de combinatie (zorg)verzekeraar en wiskunde hebben mij richting actuariaat 
geleid. Nadat ik bij andere zorg-, schade- en levensverzekeraars ervaring in 
de breedte heb opgedaan, ben ik in 2018 bij DSW teruggekeerd in mijn 
huidige rol. Het zorgveld is mij altijd blijven trekken: het is een maat-
schappelijk zeer belangrijk werkgebied en daar zet ik me graag voor in. 
 
DSW brengt ieder jaar eind september als eerste de premie naar buiten. Dat 
is altijd een speciaal moment. Hiermee ligt het zwaartepunt van de premie-
vaststelling bij DSW eerder dan bij collega’s. Maar ik heb me de afgelopen 
maanden zeker niet verveeld. Zo leggen we momenteel bijvoorbeeld de 
laatste hand aan de ORSA 2023. 
 
Tijdens de opleiding doe je veel ervaring op met modelleren, dat is zeer 
welkom. Daarnaast geeft de studie je een brede algemene achtergrond. 
Specifieke zorgkennis heb ik tijdens de studie niet opgedaan. 
 
Doen! Er zijn voor ons als kwantitatief geschoolden heel veel uitdagingen, 
zoals het budgetmodel in de risicoverevening. En meewerken aan goede en 
betaalbare zorg is een heel mooi iets. 

Waarom heb je voor 
zorgverzekeraars gekozen? 
 
September tot en met november 
zijn piekmaanden vanwege de 
jaarlijkse premievaststelling. Hoe 
heb je de afgelopen periode 
ervaren? 
 
Heeft jouw opleiding tot actuaris 
je voldoende voorbereid voor je 
huidige functie in de zorg? 
 
Welke tips heb je voor vakgenoten 
die een carrière in de zorgsector 
overwegen?

Het is alweer 33 jaar geleden dat ik bij ONVZ ben begonnen. Het was niet 
zozeer een keuze voor zorg maar meer voor verzekeren. Ik vreesde dat Zorg 
een wat stoffige branche was, maar het tegendeel is waar. Er gebeurt 
zoveel, de dynamiek is ongekend groot. 
 
Dit is voor mij altijd de leukste tijd van het jaar. Het is druk, maar je werkt 
naar een heel duidelijk doel toe. Niets in mijn werk heeft zoveel invloed op 
het resultaat van de onderneming als de premievaststelling.  
 
Nee, helemaal niet. Ik heb HEAO-Bedrijfseconomie gedaan, en later 
aangevuld met Statistisch Analist. Maar het meeste heb ik 'on the job' 
geleerd. 
 
In de zorgsector komt het minder aan op 'hard-core-actuarieel rekenwerk' 
dan bij bijvoorbeeld pensioenen. Als dat je doel is, doe het dan niet. Maar 
haal je meer voldoening uit econometrie of statistiek, met dan ook nog een 
sociale impact, dan zal je bij Zorg een zeer dynamisch werkgebied 
aantreffen waar ik mij in 33 jaar geen dag verveeld heb. 

Naam 
 
Functie 
 
Bedrijf 

E. (Emile) J.N. de Koning 
 
Adviseur afdeling Actuariaat  
 
ONVZ 
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Waarom heb je voor 
zorgverzekeraars gekozen? 
 
 
 
September tot en met november 
zijn piekmaanden vanwege de 
jaarlijkse premievaststelling. Hoe 
heb je de afgelopen periode 
ervaren? 
 
Heeft jouw opleiding tot actuaris 
je voldoende voorbereid voor je 
huidige functie in de zorg? 
 
 
 
Welke tips heb je voor vakgenoten 
die een carrière in de zorgsector 
overwegen?

M. (Myrthe) Dekker MSc AAG 
 
Senior Risk Officer  
 
VGZ

Na een aantal jaar werkzaam te zijn geweest in de actuariële consultancy 
merkte ik dat ik graag mijn analytische en communicatieve vaardigheden op 
een vaste plek, maar met maatschappelijke (zorg)impact wilde inzetten. Als 
actuaris kom je dan al snel uit bij een zorgverzekeraar.  
 
Ik heb geen hoofdrol in de premievaststelling waardoor ik de piekmaanden 
vanaf een afstandje bekijk. Het valt me daarbij op dat er vanaf Prinsjesdag 
een gezellige drukte heerst waarin de campagne begint, de prolongatie 
wordt voorbereid en er wordt toegewerkt naar een premie onderbouwd 
vanuit alle kanten: zorginkoop, financiën, commercie en actuariaat. 
 
De opleiding tot actuaris heeft mij voldoende voorbereid op mijn huidige 
functie. Ondanks dat ik ‘pas’ in 2017 actuaris ben geworden, hebben de 
recente ontwikkelingen het kennisniveau van mijn diploma al ingehaald. 
Wat was ik graag tijdens mijn studie al in aanraking gekomen met actuele 
onderwerpen als kunstmatige intelligentie en duurzaamheid.  
 
Twijfel niet langer en trek de stoute schoenen aan, want door te werken als 
tweedelijns actuaris bij een zorgverzekeraar zie je het hele (zorg)speelveld. 
Je werkzaamheden richten zich niet alleen op de technische voorziening en 
solvabiliteit, maar bevatten daarnaast ook de premiestelling, risico-
verevening, zorginkoop en zorgkosten(prognoses). 




